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Abstract (en)
[origin: EP2777902A1] The apparatus has processing section (2) in which edge (4) of work pieces (3) are processed repeatedly along processing
line. A feed device (5) is arranged for feeding work pieces into conveying unit (1) along the conveyance direction. The feed device is adapted to
determine the order in which the workpiece are supplied to conveying unit, based on the mass of work pieces. An independent claim is included for
a method for processing edges of plate-shaped work pieces.

Abstract (de)
Die Vorrichtung zur Bearbeitung von Kanten (4) plattenförmiger Werkstücke (3) weist einen Förderkreislauf (1), umfassend eine Bearbeitungsstrecke
(2) zur Bearbeitung der Kanten (4), der derart ausgebildet ist, dass die Werkstücke (3) mehrfach zur Bearbeitung der Kanten 84) entlang der
Bearbeitungsstrecke (2) förderbar sind, und eine Beschickungsvorrichtung (5) zur Zuführung der Werkstücke (3) in den Förderkreislauf (1) auf.
Die Beschickungsvorrichtung (5) ist dazu eingerichtet, die Reihenfolge, mit der die Werkstücke (3) dem Förderkreislauf (1) zugeführt werden, in
Abhängigkeit von den Maßen der Werkstücke (3) festzulegen.
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